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تراکتورسازیبهآبادانمیرود،سپاهاندرتهرانبانفتدیدارمیکند

تلاش پرسپولیس برای رسیدن به دومین پیروزی در لیگ
سرویس ورزشی-

هفتهدومفصلشانزدهملیگبرترفوتبالامروز
دوشنبهیازدهممردادماهباانجامچهاربازیپیگیری
میشــودکهدرحســاسترینبازیپرسپولیسدر

ورزشگاهآزادیمیزبانفولادخوزستاناست.
دیدارهــای هفته  دوم لیــگ برتر فوتبال کــه از دیروز 
آغاز شــد با انجام چهار دیدار در روز دوشــنبه یازدهم مرداد 
مــاه ادامه  پیدا می کند. در مهم ترین دیدار امروز )دوشــنبه( 
پرســپولیس در ورزشــگاه آزادی به مصاف فولاد خوزستان 
می رود. پرســپولیس یکی از چهار تیمی اســت که در هفته  
نخست موفق شــد به پیروزی برســد و اکنون در رده سوم 
جدول رده بنــدی قرار دارد. در نقطه مقابــل فولاد در بازی 
نخســت خود در خانه دو بر یک به ماشین ســازی باخت. در 
هفته  نخست پرســپولیس تنها تیم مدعی قهرمانی است که 
موفق به کسب پیروزی شد و در هفته  دوم این شانس را دارد 
که در حضور هواداران پرتعدادش به روند پیروزی ادامه  دهد. 
اما فولاد نیز که  از شکست هفته  اول زخم خورده است، تنها با 
یک هدف پا به »آزادی« می گذارد و آن متوقف کردن میزبان 
و کســب حداقل یک امتیاز بازی اســت. دیدار هر دو تیم از 

ساعت 20:45 آغاز می شود.
در نخســتین دیدار روز دوشــنبه، تیم های همشــهری 

ماشین ســازی و گســترش فولاد تبریز به دیدار هم می روند. 
در این دیدار که از ســاعت 18 آغاز می شود، دو تیم تبریزی 
برای کسب سه امتیاز حساس به میدان می روند، در حالی که 
شرایط هر دو تیم در هفته  نخست متفاوت بود.ماشین سازی 

در بــازی اول عملکرد قابل قبولی را داشــت و در اهواز فولاد 
را شکست داد، اما گسترش فولاد با وجود بازیکنان خوبی که 
در فصل نقل  و انتقالات جذب کرده است، نتوانست در هفته  
نخســت از سد پیکان تازه صعود کرده بگذرد و به یک امتیاز 

اکتفا کرد.
دوشــنبه در تهران یک بازی حســاس دیگر نیز برگزار 
می شــود؛ دیداری که در آن نفت تهران به مصاف تیم فوتبال 
ســپاهان می رود. نفت با علی دایــی فصل را عجیب و غریب 
آغاز کرد و در حالی که سرنوشــت این تیم تا دو هفته  باقی  
مانده به شــروع بازی ها مشخص نبود و از فروش امتیازش به 
ملوان ســخن به میان می آمد، با علی دایی کار را آغاز کرد و 
در نخستین گام در تهران استقلال را متوقف کرد؛ اتفاقی که 
شاید بدبین ترین هوادار استقلال هم تصور آن را نمی کرد. در 
هفته  نخســت اتفاق جالب دیگری نیز رخ داد و آن شکست 

سخنگویفراکسیونصنایعدستیوگردشگریمجلس:
گرانی هزینه گردشگری داخلی 

رونق گردشگری خارجی را رقم می زند
سخنگویفراکسیونصنایعدستیوگردشگریمجلسگفت:
افزایشغیرمنطقیقیمتتورهاوهتلهابهاقتصادورونقگردشگری

داخلیآسیبمیزند.
ذبیح اله نیکفر در گفت وگو با خبرگزاری خانه ملت، با انتقاد از وضعیت 
نرخ گذاری در عرصه گردشگری داخلی، گفت: متأسفانه بر نحوه ارائه خدمات 
و امکانات به گردشــگران نظارت کافی نمی شود و به همین دلیل برخی از 

نرخ های این بخش، روز به روز افزایش می یابد.
نیکفر با اشــاره به اینکه نهادهای مسئول باید بر بخش های ارائه دهنده 
خدمات گردشگری، بادقت نظارت لازم را داشته باشند، اظهار داشت: به عنوان 
مثال زمانی که تعطیلات نوروز یا سایر مناسبت هایی که تعطیلی چند روزه 
را رقم می زند فرا می رســد شاهد افزایش غیرمنطقی قیمت  تورها و هتل ها 
هستیم که این امر به اقتصاد و رونق بخش گردشگری داخلی آسیب می زند.

وی بــا بیان اینکه هزینه گردشــگری در کشــورمان گران تر از هزینه 
گردشــگری خارج از کشور اســت، تصریح کرد: متاسفانه هزینه تمام  شده 
خدمات گردشگری داخلی بیش از هزینه واقعی در این حوزه است و همین 
امر موجب مقایسه هزینه سفر داخلی با سفر به کشورهای خارجی می شود.
نماینده مردم لاهیجان و ســیاهکل در مجلس شورای اسلامی ضمن 
تاکید بر اینکه فعالان عرصه گردشــگری موجب می شــوند مردم به سمت 
ســفر خارج از کشور و دیدن جاذبه های سایر کشــورها سوق یابند، ادامه 
داد: به عنوان مثال با کمی بررسی می توان مشاهده کرد که هزینه سفر از 
پایتخت به شــیراز با امکانات مطلوب، گران تر از هزینه ســفر به کشورهای 

اطراف حوزه دریای خزر است.
وی افزود: آماده سازی زیرساخت های گردشگری می تواند کمک شایانی 
به کاهش هزینه گردشگری کند و این موضوع بر هزینه تمام  شده خدمات 

نیز تاثیر خواهد گذاشت.
براینخستینباردرکشور

طرح انسداد مبادی بی سوادی 
در ۴ استان اجرا می شود

معاونآموزشابتداییوزارتآموزشوپرورشازاجرای»طرح
انسدادمبادیبیسوادی«درچهاراستانبراینخستینباردرسال

جاریخبرداد.
محمد دیمه ور در حاشــیه گردهمایی معاونان آموزش ابتدایی ادارات 
کل آموزش و پرورش سراسر کشور در مشهد در جمع خبرنگاران افزود: در 
قالب این طرح اســتانهای آذربایجان غربی، سیستان و بلوچستان، کرمان و 

هرمزگان زیر پوشش قرار می گیرند.
وی بدون اشــاره به رقم اعتبارات طرح ادامه داد: اعتبار ویژه ای در این 
راستا برای ارتقا پوشش تحصیلی و افزایش شاخصه های اصلی سواد در این 

استانها در نظر گرفته شده است.
معــاون وزیر آموزش و پــرورش گفت: در قالب طرح انســداد مبادی 
بیســوادی اقدام به جذب کودکان بازمانده از تحصیل، کودکان کار و از این 

دست موارد می شود.
وی بیان کرد: با اجرای »طرح تدبیر« و آموزش جامع و کامل مدیران و 
معلمان مقطع ابتدایی تلاش می شود در حوزه مدیریت آموزشگاهی و معلمان 

این حوزه ارتقا سطح دانش محقق شود.
دیمه ور کیفیت بخشی به آموزش در کلاسهای چندپایه را از جمله دیگر 
برنامه های مهم ذکر و بیان کرد: هم اکنون 52 هزار کلاس چندپایه با 700 
هزار دانش آموز در سطح کشور وجود دارد که در جهت کمی و کیفی تعلیم 

و تربیت این بخش آموزش های لازم به معلمان ارائه خواهد شد.
وی افزود: پیش بینی می شــود در سال تحصیلی پیش رو حدود هفت 
میلیون و 700 هزار نفر در سطح کشور در مقطع ابتدایی ثبت نام و تحصیل 

کنند.
معاون آموزش ابتدایی وزارت آموزش و پرورش گفت: پوشش تحصیلی 

در دوره پیش دبستانی در سال تحصیلی آتی به 65 درصد می رسد.
وی افزود: در این دوره نیز حدود 900 هزار نفر در سطح کشور زیرپوشش 

آموزش های پیش دبستانی قرار می گیرند.

خانگی سپاهان برابر پدیده بود. پدیده طلایی پوشان اصفهان 
را در حالی شکســت داد که عبدالله ویسی، سرمربی قهرمان 
فصل قبل روی نیمکت این تیم نشســته بود. سپاهانی ها که 
باور نمی کردند فصل را این گونه آغاز کنند، اکنون کار بسیار 
ســختی برابر نفتی دارند که اکنــون انگیزه های چند برابری 
دارد. دیدار دو تیم از ساعت 20:35 در ورزشگاه تختی تهران 

آغاز می شود.
در آخرین دیــدار هفته  دوم لیگ برتر در آبادان ، صنعت 
نفت این شهر میزبان تراکتورسازی تبریز است. تراکتورسازی 
که  در فصل نقل  و انتقالات  بســیار پرهزینه ظاهر شــد و 
بازیکنان زیادی را کســب کرد این امید را در دل هوادارانش 
ایجاد کرده بود که فصل را نیز توفانی آغاز کند ، ولی در همان 
اولین گام به ســدی به نام استقلال خوزستان برخورد کرد و 
در خانه برابر این تیم متوقف شــد. اکنون تراکتورسازی برای 
آغاز روند پیروزی هایی که هوادارانش انتظار آن را دارند باید 
با یکی دیگر از تیم های خوزســتانی دیــدار کند ، ولی این بار 
عــلاوه بر حریف باید با هوای گرم آبادان نیز دســت و پنجه 
نرم کند. صنعت نفت آبادان که تازه به لیگ برتر صعود کرده 
است، نیز مانند تراکتورسازی در هفته  اول یک امتیاز را کسب 
کرد، اما شــرایط این تیم باعث می شود که این یک امتیاز را 
برایش یک پیروزی قلمداد کنیم. این تیم موفق شد در هفته  
نخســت در قم برابر صبا به تساوی برسد. دیدار  صنعت نفت 
و تراکتورسازی از ســاعت 20:45 در ورزشگاه تختی آبادان 

آغاز می شود.
برنامه کامل دیدارهای روز دوم هفته دوم رقابت های لیگ 

برتر به شرح زیر است:
دوشنبه11مرداد95

* ماشین سازی تبریز ..................... گسترش فولاد )ساعت 18( 
* نفت تهران ......................................... سپاهان )ساعت 20:35( 
* پرسپولیس ............................................ فولاد )ساعت 20:45( 
* نفت آبادان ............................. تراکتورسازی )ساعت 20:45(.

معاونتتوســعهورزشقهرمانیوحرفهایوزارتورزشوجوانانباصدوراطلاعیهایاعلامکردمجمع
انتخاباتیفدراسیونکاراته11مردادبرگزارنخواهدشد.

متن اطلاعیه معاونت  توســعه ورزش قهرمانی و حرفه ای به این شــرح است : نظر به اظهار نظر برخی نهادهای رسمی 
کشــور مبنی بر وجود شــائبه در تائید صلاحیت تعدادی از کاندیداهای ثبت نام شده در فدراسیون کاراته وضرورت تکمیل 
مراحل بازرســی و دریافت تایید کتبی صلاحیت ازسوی نهادهای ذی ربط ، اعلام می دارد مجمع انتخاباتی فدراسیون کاراته 
در روز 11 مردادماه برگزار نخواهد شد .  پیگیری های لازم جهت اجرای دقیق فراینده انتخابات سالم و بدور از هرگونه شائبه 

از سوی وزارت ورزش و جوانان انجام و تاریخ جدید برگزاری مجمع اعلام خواهد شد .

انتخابات فدراسیون کاراته لغو شد

رئیسبسیججامعهزنان:
راه اندازی شبکه ملی اطلاعات 
از نان شب هم واجب تر است

رئیسبســیججامعهزنانبابیــاناینکهولنگاری
فرهنگیبیحدوحصریدرموردشبکههایحیازدا
درکشوروجوددارد،گفت:درشرایطفعلیراهاندازی

شبکهملیاطلاعاتازنانشبهمواجبتراست.
مینــو اصلانی به فارس گفت: طــی هفته های اخیر صدها 
دستگاه  ماهواره به صورت خودجوش توسط مردم به پایگاه های 
بســیج تحویل داده شد و این نشــان می دهد مردم خودشان 
خواهان حاکم شــدن ارزش ها در جامعه هستند، ماهواره ها و 
شبکه های حیا زدا باعث می شود ارزش ها در خانواده ها کمرنگ 
شود و رشد اباحه گری و فساد را در بردارد که ممکن است در 

نهایت به رشد فرزندان نامشروع منجر شود.
وی ادامــه داد: حضور صدها هــزار نفری مردم در اجتماع 
خودجوش روز ملی عفاف و حجاب نشــان داد که خانواده ها 
عفاف و حجاب را انتخاب کرده اند و خواستار لباس های عفیفانه 
هستند، این استقبال مسئولیت مسئولان را بیشتر می کند، یکی 
از اولین اقداماتی که باید انجام شود و از نان شب هم واجب تر 
است راه اندازی شبکه ملی اطلاعات است چرا که هم اکنون در 
همه جای دنیا موضوع اینترنت پاک مطرح است اما در کشور 
ما اینترنت، بی محابا در اختیار همه قرار می گیرد و دسترسی 

به این شبکه های حیا زدا اسفبار است.
رئیس بسیج جامعه زنان تصریح کرد: در کشور ما به دلیل 
یک ولنگاری بی حد و حصر هیچ توجهی به این شــبکه های 
اجتماعی نمی شــود در حالی که باید رده سنی افرادی که از 
این شــبکه ها اســتفاده می کنند نیز مورد توجه قرار گیرد، از 
سوی دیگر آموزش های دانش رسانه  ای برای خانواده ها بسیار 

مهم است.
اصلانی تصریح کرد: این آموزش ها باید از دوران مهدکودک 
آغاز شــود اما متأســفانه هم اکنون در مهدها آنقدر مشکلات 

عدیده ای وجود دارد که این را هم باید به آنها اضافه کرد.
وی ادامه داد: در حال حاضر دوره های آموزش مقابله با جنگ 
نرم با عنوان » مادران، پرچمداران مقابله با جنگ نرم« توسط 
پایگاه های بسیج در حال برگزاری است و خانواده ها می توانند 

از این دوره ها بهره مند شوند.

معافیت 5 ساله معاینه فنی 
موتورسیکلت های برقی

مدیرعاملســتادمعاینهفنیشــهرتهرانگفت:
موتورسیکلتهایبرقیهمانندخودروها،اززمانتولید

تاپنجسالازمعاینهفنیمعافهستند.
ســید نواب حســینی منش در گفت وگو بــا خبرگزاری 
صدا وســیما افزود: هم اکنون، 10 خط معاینه فنی موتور در 
تهران داریم که هر خط روزانه می تواند 20 موتورســیکلت را 

معاینه فنی کند.
وی با اشاره به این که براساس برآوردها 16/2 درصد آلودگی 
شهر تهران در سال گذشته به موتورسیکلت ها اختصاص داشت،  
گفت: بر همین اساس شهرداری تهران با جایگزینی موتورهای 

برقی و انژکتوری به دنبال کاهش آلودگی هوا است.
وی گفت: با توجه به این که موتورسیکلت های کاربراتوری 
طبق قانون از ابتدای مهر امسال تولید و شماره گذاری نخواهند 
شــد، می توان انتظار داشت که استقبال از موتورسیکلت های 

پاک و با کیفیت بهتر افزایش پیدا کند.
حســینی منش افــزود: در همین خصــوص از دارندگان 
موتورسیکلت های کاربراتوری تقاضا داریم به مراکز معاینه فنی 

مراجعه کنند.

حدیث دشت عشق

بهیادسردارشهید»علیرضاعاصمی«
امتحانات الهی یکی پس از دیگری اجرا می شود

شهید »علیرضا عاصمی« ســال 1341 در کاشمر 
دیــده به جهان گشــود. او بیــش از 72 مــاه در اکثر 
عملیات ها با مســئولیت های مختلف از خط شــکن تا 
فرمانــده ایفای نقش کرده اســت. وی  دارای  تخصص 
در گروه تخریــب بود و با چــاپ کتاب هایی در زمینه 
جنگ و خنثی کردن مین و انفجار و... در زمینه آموزش 
همرزمانش گام هایی به یادماندنی برداشــته اســت. در 

ضمــن او فرماندهی تخریب قرارگاه های خاتم کربلا و نجف را نیز بر عهده داشــت.
ســرانجام  »علیرضــا« در 13 دی ماه 1365 در ســن 24 ســالگی  و در حالی که 
عضو شــورای فرماندهی و مســئول گردان تخریب تیپ ویژه پاسداران بود به همراه 
همرزمانش در حال خنثی سازی بمب های فرو ریخته شده توسط هواپیماهای عراقی 
در باختران به شهادت رسید. او هم اکنون در کنار آرامگاه شهید مدرس در جوار مزار 
برادر شهیدش در کاشمر آرمیده است. فرازی از وصیت نامه شهید:»مادر و پدر عزیزم 
مواظب باشــید که امتحانات الهی، یکی پس از دیگری اجرا می شود و این ما هستیم 
کــه باید از خدا بخواهیم که لحظه ای ما را به خودمان وا نگذارد. شــاید یکی از علل 
آمدن من به جبهه همین بود که نخواستم خودم را فدای خودخواهی و خودبینی های 
بعضی بکنم و با آمدن به جبهه از لجنزاری که بعضی ســودجویان و فرصت طلبان در 
شهر درست کرده بودند و زندگی را در خوب خوردن و خوب زندگی کردن می دیدند، 
بیرون آمدم و در محیطی الهی و خدایی قرار گرفتم که دیگر کسی برای مقام و منصب 
کار نمی کند و معیار برتری، همان )ان اکرمکم عند الله اتقیکم( هست و چیزی که در 

اینجا معنی ندارد، مسئله من و تو است که همه ما هستیم و ید واحد«.
اظهارنظرعجیبمدیرکلحراستوزارتورزش

مدیرکلحراســتوزارتورزشدراظهارنظری
عجیبمدعیشدکهپروندهفساددرفوتبالسیاسی

است!
رضا حسنی  خو، مدیرکل حراست وزارت ورزش در مورد 
برخی مســائل روز ورزش ایران از جمله شفاف سازی قرارداد 
فوتبالی ها، پرونده فســاد در فوتبــال و ... صحبت هایی را با 
خبرگزاری فــارس مطرح کرد که گزیــده ای از آن در ادامه 

می آید:
* اصل افشــا کار خوبی است و شفاف سازی در مبارزه با 
فســاد و جلوگیری از آن مؤثر است اما اگر قولی داده باشند 
نباید بدقولی کنند و قرارداد را افشا کنند. با این حال معتقدم 
که ســازمان لیگ باید همه را توجیه کند که همه قراردادها 

افشا می شود تا بعدا جای گله ای نباشد. 
* اعلام رقم قرارداد مربیان و بازیکنان کار درســتی بود 
که انجام شــد تا هم مردم ببینند و هم مسئولان و هم مبالغ 
مورد ارزیابی قرار بگیرد. الان با ما تماس می گیرند که برخی 
قراردادها واقعی نیست اما من خواهش می کنم هر کسی در 
این مورد دلیل و مدرک و ســندی دارد که قراردادها واقعی 

نیست آن را منعکس کند تا رسیدگی کنیم. 
* پرونده فساد در فوتبال که توسط کمیسیون اصل 90 
پیگیری می شد همان موقع هم سیاسی بود و از نظر من الان 
هم سیاســی اســت و چیزی از آن درنمی آید! از دوستان در 
کمیسیون اصل 90 خواهش می کنم اگر مدارکی دارند به ما 

هم بدهند چون چیزی دســت ما نیامده است. فقط یک نامه 
از رئیس وقت کمیسیون برای وزیر ارسال شد که اعلام شده 
بود که برخی مســائل را برای تائید صلاحیت های فدراسیون 
فوتبال مدنظر قرار دهید که ما پاسخ دادیم اگر مدرکی دارید 
بدهیــد که هیچ چیزی ندادند. الان هم اگر دوســتان جدید 
مــدارک جدیدی دارند به ما بدهند تا رســیدگی کنیم. این 
پرونده اگر واقعا چیزی در آن وجود داشته باشد تا بخواهد به 
قوه قضائیه برود و نســبت به آن رسیدگی شود معلوم نیست 
چــه مدت زمان برای رســیدگی به آن طول بکشــد اما اگر 
دوستان مدارکی دارند به ما بدهند تا در تائید صلاحیت های 

بعدی تاثیرگذار باشد. 
به گزارش کیهان، اظهارات عجیب مدیرکل حراست وزارت 
ورزش و جوانان در خصوص پرونده فساد در فوتبال در شرایطی 
مطرح می شود که بسیاری از کارشناسان و دلسوزان ورزش بر 
این باور هستند که از جمله اقدامات خوب کمیسیون اصل 90 
در مجلس نهم ، پرداختن به پرونده فساد در فوتبال بود که در 
نهایت موجب خوشحالی دوســتداران ورزش پاک و نگرانی و 
هراس جریانات مخل و مزاحم و مفسد ورزش و فوتبال گردید. 
حالا در شــرایطی کــه انتظار می رود همــان پرونده در 
مجلس فعلی نیز کماکان با جدیت و پیگیری بیشتر ادامه پیدا 
کند، مدیرکل حراســت وزارت ورزش و جوانان در اظهاراتی 
قابل تامل مدعی می شود که پرونده فساد در فوتبال سیاسی 

بود!

پرونده فساد در فوتبال سیاسی است!
اخبار کوتاه از فوتبال

اضافه شدن یک بازیکن به لیست استقلال 
پس از منتفی شــدن حضور احســان حاج صفی در استقلال، بازیکن دیگری به 
لیســت آبی پوشان اضافه شد. علیرضا منصوریان پس از ناامید شدن از جذب احسان 
حاج صفی از مسئولان باشگاه استقلال درخواست کرد تا نام میعاد یزدانی را به لیست 
آبی پوشــان اضافه کنند. یزدانی سال گذشته در تیم سپیدرود رشت حضور داشت و 
امسال در تمرینات استقلال نیز شرکت کرده بود. یزدانی در دیدار تدارکاتی استقلال 

مقابل امیدهایش نیز به میدان رفت.
حاج صفی رسما به سپاهان پیوست 

مدافع ملی پوش کشــورمان پس از مدت ها کش و قوس ســرانجام به سپاهان 
پیوست. احســان حاج صفی، مدافع ملی پوش کشورمان که فصل گذشته از سپاهان 
جدا شده و راهی دسته اول آلمان شده بود، برای فصل شانزدهم رقابت های لیگ برتر 
دوباره به این تیم بازگشت. حاج صفی در حالی دوباره به سپاهان بازگشت که استقلال 
و تراکتورسازی نیز این بازیکن ملی پوش را می خواستند. البته این بازیکن ابتدای به 
امر اولویت خود را ماندن در فوتبال اروپا اعلام کرده بود که در نهایت این اتفاق نیفتاد. 
حاج صفی دیروز چند ســاعتی را با مسئولان سپاهان به مذاکره پرداخت و در نهایت 
قراردادش را به مدت یک ســال با سپاهان امضا کرد. قرار است این بازیکن از فردا و 

پس از دیدار سپاهان و نفت، در تمرین شاگردان ویسی حاضر شود.
جدایی ناگهانی رضاییان از ریزه اسپور

مدافع - هافبک ایرانی تیم فوتبال ریزه اســپور ترکیه از این تیم جدا شــد. روی 
خروجی سایت باشگاه ریزه اسپور ترکیه اسامی بازیکنان این تیم اعلام شده است که در 
بین آنها نامی از رامین رضاییان به چشم نمی خورد. این در حالی است که رضاییان در 
اردوی ریزه اسپور در اتریش حضور داشت و به طور مداوم در تمرینات آبی پوشان شرکت 
می کــرد. ظاهراً رضاییان قراردادش را با این تیم ترکیه ای فســخ کرده، اما هنوز دلیل 

آن از سوی باشگاه ریزه اسپور و مدافع - هافبک پیشین پرسپولیس اعلام نشده است.
البته ظهر دیروز جلسه ای بین علی اکبر طاهری و برانکو ایوانکوویچ برگزار شد که 
این جلســه چند خروجی مهم داشت. نخست اینکه، با توجه به عملکرد ضعیف گولچ 
در تمرینات پرســپولیس، برانکو عذر این بازیکن را خواست. در همین راستا، قرار شد 
مســئولان باشگاه پرســپولیس مدیر برنامه های این بازیکن را فرابخوانند تا برای فسخ 
قرارداد توافقاتی صورت بگیرد. در صورتی که نام گولچ از لیست پرسپولیس خارج شود، 
یک جای خالی در لیست پرسپولیس باز می شود تا رامین رضاییان که قراردادش را با 

ریزه اسپور ترکیه فسخ کرده است، احتمالاً بتواند به پرسپولیس بازگردد.

هزینه امنیت هر ورزشکار در ریو ۷۲ هزار یورو
ناامنی ریودوژانیرو میزبان  المپیک که در ژوئن به بیشــترین حد خود می رسد، 
باعث شده است برای برقراری امنیت آن 761 میلیون یورو هزینه شود. 85 هزار مامور 
در این شهر حضور خواهند داشت تا امنیت برقرار شود. در این  المپیک پس از سئول 
1988 )100 هزار نیرو( و پکن 2008 )110 هزار نیرو( از بیشــترین نیروی امنیتی 
استفاده شده است. ممکن است در آمار غیر رسمی این تعداد افزایش پیدا کند.برزیل 
برای حفاظت 10 هزار و 500 ورزشکار از این نیروها بهره برده است که برای تامین 
امنیت هر یک از آنها 72 هزار و 525 یورو هزینه کرده است. ریو امن ترین  المپیک 
تاریخ نخواهد بود.مشکل برزیل این اســت که تعداد نیروهای امنیتی زیاد است، اما 
بودجه کمی برای آن وجود دارد. ماه گذشــته کارگران آتش نشانان و ماموران پلیس 
به خاطر افزایش ساعات کار و کم بودن حقوق شان اعتراض کردند. یک پلیس در ریو 

نزدیک به چهار هزار و 200 یورو در سال حقوق می گیرد.
بردبار: ویران شده ام، فقط ظاهرم را حفظ می کنم

چندی پیش اعلام شــد که بابک بردبار داور سه ستاره بوکس ایران در المپیک 
ریو قضاوت خواهد کرد اما فدراســیون جهانی بوکس با ارسال نامه ای این موضوع را 
رد کرد. داور بین المللی بوکس ایران بعد از این اتفاقات گفت: ویران شــده ام و فقط 
ظاهرم را حفظ می کنم.بابک بردبار در توضیح چگونگی انتشار اخباری مبنی بر دعوت 
او به المپیک ریو اظهار کرد: طی دو سال گذشته بیش از 280 مبارزه جهانی، آسیایی 
و بین المللی را قضاوت کردم که بســیاری از این اعزام ها را با هزینه شخصی رفتم. 
تمــام برنامه هایم برای قضاوت در المپیک بود که متاســفانه همه چیز به هم ریخت 
و اکنون ویران شــده ام و فقط ظاهرم را حفظ می کنم.داور ســه ستاره بوکس ایران 
با تاکید بر این که رییس فدراســیون جهانی بوکس قول داده بود یک داور از بوکس 
ایران در المپیک ریو حضور داشــته باشد تصریح کرد: اردیبهشت ماه و زمان حضور 
دکتر»وو«رییس فدراسیون جهانی در ایران در جلسه ای با برخی مسئولان فدراسیون 
بوکس ایران برگزار شد و همان جا قول داد که حتما یک داور ایرانی که شرایط خوبی 
از نظر فدراسیون جهانی دارد در ریو باشد اما نمی دانم که چه شد اکنون نامه می زنند 

و می گویند کسی از ایران دعوت نشده است.
ابتهاج محمد: زنان مسلمان می توانند به دستاوردهای بزرگ برسند

ابتهاج محمد شمشــیرباز آمریکایی در سال 2012 در آستاه صعود به بازی های 
المپیک ریو بود ولی با یک اختلاف از رســیدن به این رقابت ها بازماند. حالا بعد از 
گذشت چهار ســال این ورزشکار آمریکایی به اولین زن آمریکایی تبدیل شده است 
که با حجاب در بازی های المپیک ظاهر خواهد شد.ابتهاج محمد 30 ساله درباره این 
موضــوع گفت: این حضور من در بازی هــای المپیک از آن نظر اهمیت دارد که عده 
ای معتقد هســتند زنان مسلمان با حجاب اســلامی نمی توانند به دستاورهایی که 
دیگران می رسند برسند. برای خودم، خانواده و دوستان و جامعه اسلامی خوشحالم 
که توانســتم با این شــرایط جواز حضور در بازی های المپیک را بدســت آورم.این 
ورزشکار که متولد نیوجرسی است، از 13 سالگی شمشیربازی را شروع کرد. خانواده 
او دوست داشتند دخترشان در ورزشی باشد که قوانین آن با قوانین اسلام هم خوانی 

داشته باشد و دخترشان بتواند با پوشش اسلامی در آن شرکت کند.
قمری و چایچی به برزیل رفتند

خسرو قمری و مصطفی چایچی رئیس فدراسیون دوچرخه سواری و سرمربی تیم 
ملی به منظور هماهنگی و انجام امور اســکان رکابزنان کشورمان در المپیک 2016 
ریو بامداد دیروز راهی ریودوژانیرو شدند .رقابت رکابزنان کشورمان روز 16 )استقامت 
جاده( و 21 )تایم تریل انفرادی( مرداد ماه خواهد بود و تیم ملی کشورمان متشکل 
از قادر میزبانی، آروین معظمی گودرزی و میرصمدپور سیدی روز دوشنبه 11 مرداد 

عازم دهکده المپیک ریو خواهند شد.
آزمایش دوباره از ۲5۰ ورزشکار روس پاک!

کمیته بین المللی المپیک پس از آنکه بیش از 250 ورزشکار روس جواز حضور 
در المپیک ریو را کســب کردند مانعی جدید ایجاد کرد! کمیته بین المللی المپیک 
)IOC( اعلام کرد کمیته ای 3 نفره تکلیف حضور ورزشکاران روس را در المپیک ریو 
مشخص می کنند.بیش از250 ورزشکار پاک می توانند در المپیک ریو شرکت کنند.

در این کمیته 3 نفره یوگار اردنگار از ترکیه رئیس کمیســیون پزشکی IOC، گلودیا 
بوکل از آلمان رئیس کمیسیون ورزشکاران و جان آنتونیو از اسپانیا اعضای این گروه 
3 نفره را تشکیل می دهند.این کمیته تصمیم می گیرد کدام ورزشکار حق حضور در 
بازی های ریو را دارد.بعد از گزارشــاتی که از سوی مک لارن ارائه شد تعداد زیادی از 
ورزشــکاران روسیه شانس حضور در ریو را از دست دادند.  وزنه برداری و دوومیدانی 

روسیه نیز نمی تواند در المپیک شرکت کند.

المپیک ریو 
۲۰۱۶

تیمملیبسکتبالجوانانایرانباپیروزیبرژاپنقهرمانرقابتهایقهرمانیآسیاشد.
در دیدار نهایی بیست و چهارمین دوره از رقابت های بسکتبال قهرمانی جوانان آسیا، تیم بسکتبال جوانان ایران عصر دیروز 
برابر ژاپن به میدان رفت و با نتیجه 71 بر 65 به برتری رســید و قهرمان شــد. ملی پوشــان جوان ایران در این مسابقه تیم برتر 
میدان بودند و با گرفتن انتقام شکست دیدار در مرحله گروهی جشن قهرمانی برپا کردند. این سومین قهرمانی جوانان ایران در 
آسیا بود و پیش از این ایران در سال های 2004 و 2008 به این عنوان رسیده بود. ایران، ژاپن و کره جنوبی سال آینده در جام 

جهانی مصر به میدان خواهند رفت.

قهرمانی جوانان بسکتبالیست ایران در آسیا پس از 8 سال

گفت: کشتی فدراســیون پزشکی کمیته رئیس
کمیتهویژهپزشکیزیرنظرفدراسیونپزشکیورزشی
بهزودیبرایبررسیحضوریاعدمامکانحضوررضا

یزدانیدرالمپیکتشکیلمیشود.
دکتر تورج ملک محمدی با بیان این مطلب خاطرنشــان 
کــرد: کادر فنی تیم ملی کشــتی آزاد با توجــه به وضعیت 
مصدومیــت خاص رضا یزدانی در آســتانه المپیک به  تازگی 
گزارشــی در مورد روند بهبودی وی برای فدراسیون  پزشکی 
ارســال کرده اســت. وی ادامــه داد: اما در نهایــت باتوجه 
به  پیگیری فدراســیون پزشــکی و حساسیت شرایط یزدانی 
در المپیک، این کمیته ویژه پزشــکی موضوع را بررسی و به  
صورت مستقل اعلام نظر می کند. ملک محمدی خاطرنشان 

کــرد: پس ارزیابی نه چنــدان رضایت بخش اعضای کمیته از 
وضعیت آسیب دیدگی رضا یزدانی به لحاظ پزشکی، کادرفنی 
تیم ملی کشتی آزاد چند روز فرصت خواسته تا گزارش نهایی 
خــود را به کمیتــه مذکور ارائه دهد تا هرچــه زودتر در این 
مورد خاص تصمیم گیری شــود. وی در پایان گفت: با توجه 
به حساســیت های خاصی  که از ابعاد مختلف به دلیل سابقه 
مصدومیــت رضا یزدانی در المپیک لنــدن وجود دارد، قطعاً 
مســئولان و کادر فنی نیز به دنبال حضور یزدانی  مصدوم در 
المپیک نیستند و در صورت اصرار یزدانی به حضور در المپیک 
و تایید کادر فنی، خودش باید مسئولیت این موضوع را بپذیرد. 
کمیته پزشکی در این خصوص با نظر کارشناسی و مستقل از 

ملاحظه دیگری اعلام نظر خواهد کرد.

نارضایتیکمیتهپزشکیازوضعیتکاپیتانتیمملیکشتیآزاد
یزدانی با مسئولیت خودش به ریو می رود!

وزیراقتصادودارایــیگفت:طرحجامع
مالیاتیکشورتابهمنماهامسالبهطورکامل

عملیاتیمیشود.
علی طیب نیا در نشست شورای گفت وگوی بخش 
دولتی و خصوصی خراسان رضوی در مشهد با اشاره 
بــه اهمیت و نقش مالیــات در درمان اقتصاد نفتی 
کشــور افزود: باید وابستگی به نفت قطع و مالیات 

جایگزین آن شود.
وی مالیات را کم زیان ترین شــیوه تامین مالی 
دولت دانست و اظهار کرد: در این میان افزایش سهم 
مالیات از درآمد ناخالص ملی باید به شــیوه صحیح 
انجام شــود که در این راستا طرح جامع مالیاتی در 

دست پیگیری است.
وی با بیان اینکه تسهیلات پرداخت شده سیستم 
بانکی کشور سه ماهه اول سال جاری نسبت به دوره 

مشــابه پارسال 44 درصد افزایش یافته است افزود: 
حجم تسهیلات پرداختی بانک ها افزایش و نرخ سود 

آن نیز روند نزولی مستمر طی می کند.
طیب نیا اظهــار کرد: در عین حال وضعیت نرخ 
ســود راضی کننده نیست و هنوز با نرخ تورم فاصله 
بســیار دارد و فاصله ســود بانکی با نرخ تورم باید 

منطقی باشد.
وی با بیان اینکه در حوزه مسکن هم نشانه ها و 
آثار حاکی از رشد است گفت: هدف گذاری ما تحقق 
رشــد پنج درصدی اقتصادی است اما اگر این رشد 
ناشی از افزایش صدور نفت باشد ارزش ندارد و باید 
رشد در بخش صنعت و خدمات حاصل شود تا بتوانیم 

اشتغال موثر ایجاد کنیم.
وزیــر اقتصاد و دارایی اجــرای کامل و صحیح 
سیاســت های اصل 44 را از جهت گیری های اصلی 

این وزارتخانه عنوان کــرد و افزود: صرف واگذاری 
بنگاه ها به بخش خصوصی کفایت نمی کند و اکنون 
روند واگذاری ها اصلاح شــده و هرچند این روند در 

سال گذشته کاهش داشته است.
وی اصلاح فضای کسب و کار را از دیگر ضرورت ها 
دانست و گفت: تاکنون در این راستا دو هزار مجوز 
مخل این فضا در کشــور شناســایی شده و تا سال 

گذشته 500 مورد آن حذف شده است.
وی هدف دیگر وزارت اقتصاد و دارایی را حمایت 
از صادرات عنــوان کرد و گفت: این حوزه از اجزای 
اصلی سیاســت های اقتصاد مقاومتی برای کاهش 

وابستگی به درآمدهای نفتی است.
وی گفت: در سال های اخیر شاهد کاهش رشد 
اقتصادی بوده ایم که با این میزان نمی توانیم بهبودی 

در فرایند زندگی مردم داشته باشیم.

وزیراقتصادودارایی:

طرح جامع مالیاتی کشور تا بهمن ماه عملیاتی می شود
تازهتفحصشده پیکرمطهرسهشهید
جنگتحمیلیدیروزدرســهشهرورامین،
سنندجوسربیشهخراسانجنوبیتشییع

شد.
به گزارش خبرگزاری ها، مراسم تشییع شهید 
خانعلی نصیری شهیدی که پس از 30 سال دوری از 
وطن به تازگی در منطقه حاج عمران عراق شناسایی 
شــده بود دیروز  با حضــور جمع کثیری از مردم 
به ویژه خانواده های شــهدا، ایثارگران و تعدادی از 
مسئولان از میدان امام حسین)ع( تا گلزار شهدای 
سید فتح الله ورامین برگزار و به خاک سپرده شد.

شهید  خانعلی نصیری متولد 1345 در عملیات 
کربلای دو منطقه حاج عمران عراق در سال 1365 
به شهادت رسید. پیکر این شهید در بین شهدای 
تازه تفحص شــده این منطقه و پس از آزمایشات 

دی ان ای شناسایی شد.
همچنیــن پیکر مطهر یک شــهید گمنام که 
به تازگی در شــمال عراق تفحص شده بود، صبح 
دیروز بر شــانه های مردم کردســتان تشییع و در 
ســتاد فرماندهی انتظامی اســتان در سنندج به 

خاک سپرده شد.
این شهید گمنام تازه تفحص شده 21 ساله و 
متعلق به عملیات والفجر 4 منطقه پنجوین است.

پیکر شــهید محمد دهقانی از شــهدای دفاع 
مقدس نیز روز یکشــنبه پس از تشییع در مهدیه 
سربیشــه در خراســان جنوبی با حضور قشرهای 
مختلف مردم و مسئولان این شهرستان در روستای 

»سنوک« به خاک سپرده شد.
پیکر این شهید مفقودالاثر که سال 1367 در 
منطقه عملیاتی شرهانی به شهادت رسید، به تازگی 
توسط گروه تفحص شناسایی و پس از 28 سال به 

آغوش مادرش بازگشت.
شهید محمد دهقانی هنگام شهادت 21 ساله 

بود.

تشییع پیکر مطهر 3 شهید 
تفحص شده جنگ تحمیلی 

در 3 شهر

نمایندهمردمشهرستانورزقاندرمجلس،
پاداش7/5میلیاردریالیبههیئتمدیرهمس
ســونگونراباتوجهبهضرردهیاینشرکت

غیرمنطقیاعلامکرد.
رضــا علیزاده در گفت وگو بــا خبرنگار فارس در 
ورزقان اظهار داشت: مســئولانی که باعث تعطیلی 
طرح های توســعه مس سونگون ورزقان شده اند باید 

از مردم این شهرستان عذرخواهی کنند.
وی افزود: فعالیت شرکت ملی مس ورزقان درست 

نیست و قابل اعتراض است.
وی گفت: ســه ســال قبل هزینه های هنگفتی 
برای اجرای طرح های توســعه در مس سونگون اعم 
از ایجاد کارخانه ذوب و پالایش مس و... صرف شده 
و این در حالی اســت که شرکت به تعطیلی کشیده 
شــده و با فروش کنسانتره خام فرصت های شغلی را 

از بین برده اند.
وی با انتقاد شــدید از خام فروشی مس سونگون 
)کنسانتره مس( از مدیران و مسئولان مس خواست 
که به رویه صحیح فعالیت کارخانه برگشته و زمینه 
را برای ایجاد ده ها هزار شغل برای جوانان شهرستان 
و اســتان فراهم آورده و ســریعا کارخانجات ذوب، 
پالایش مس و کارخانجات پایین دستی را در شهرستان 

راه اندازی کنند.
علیزاده با اشاره به گفته مسئولان مس سونگون 
که مس ســود ندارد و ضرر می کنــد، افزود: اگر در 
خام فروشی مس 20 تا 50 درصد هم سود بماند، ایجاد 
فرصت های شغلی به خام فروشی مس ارجحیت دارد.
نماینده مردم ورزقــان در مجلس ادامه داد: اگر 
معدن مس ســونگون ورزقان ســود نمی کند و ضرر 
می دهد، چرا هیئت مدیره شرکت مس  آذربایجان در 

خصوص پرداخت 7/5 میلیارد ریال پاداش به هیئت 
مدیره مردم را توجیه نمی کند که این امر باعث سلب 

اعتماد مردم شده است.
وی افزود: به نظر می رسد دست های پشت پرده 
بعد از گذشت نزدیک به 30 سال هنوز نمی خواهند 
عواید حاصل از فعالیت های  این مجتمع عظیم معدنی 

عاید استان و شهرستان های منطقه شود.
مس ســونگون در 130 کیلومتری شمال شرقی 
شهر تبریز و 30 کیلومتری شــمال ورزقان بر روی 
کمربند جهانی مس موسوم به کمربند آلپ-هیمالیا 
واقع شــده و دومین معدن بزرگ ایران از نظر مقدار 

ذخایر است.
در مجتمــع مس ســونگون حــدود 3 هزار نفر 
مستقیما کار می کنند که با راه اندازی فازهای بعدی 

مجتمع این عدد به 10 هزار نفر خواهد رسید.

نمایندهمردمورزقاندرمجلس:

پاداش 7/5 میلیارد ریالی به هیئت مدیره مس سونگون قابل بررسی است

چای تولیداتســازمان بهبــود معاون
کشورگفت:ازاردیبهشتماهامسالتاکنون
82هزارتنبرگسبزچایبهصورتتضمینی
ازچایکارانگیلانومازندرانخریداریشده
استکهاینمیزان43درصدنسبتبهمدت

مشابهسالقبلافزایشدارد.
خیرالله امیری در گفت وگو با خبرنگار ایرنا افزود: 
از این میزان 36 هزار و 700 تن برگ سبز درجه یک 

و 46 هزار تن نیز برگ سبز درجه 2 است.
وی ارزش ریالی برگ سبز چای خریداری شده را 

یک میلیارد و 530 میلیون ریال اعلام کرد.
معاون ســازمان چای کشور، دلیل افزایش تولید 
برگ ســبز چای را مســاعد بودن شــرایط جوی و 
بارندگی های به موقــع، اجرای عملیات بهزراعی در 
باغ هــای چای، حمایت صندوق حمایت از توســعه 

صنعت چای کشــور و پرداخت تسهیلات کم بهره به 
باغداران ذکر کرد. 

امیــری خاطرنشــان کــرد: تاکنــون مبلغ 28 
میلیــارد ریال از بهای برگ ســبز چــای خریداری 
شــده از چایکاران به حساب آنها واریز و در مجموع 
میلیارد ریال از مطالبات چایکاران در سال جاری   576

پرداخت شده است.
وی یادآور شد: پیگیری های مستمر جهت دریافت 
بقیه مطالبات چایکاران در حال انجام اســت که در 

صورت تامین، به حساب آنها پرداخت خواهد شد.
فصل برداشت برگ سبز چای از اردیبهشت ماه 
آغاز می شود و در چهار مرحله )چین( تا شهریور ماه 
به پایان می رســد. اســتان گیلان و مازندران حدود 
28هزارهکتار باغ چای دارد که 90 درصد این باغات 

چای در گیلان واقع شده است.

پزشکی آموزش و درمان بهداشت، وزیر
بابیاناینکهوجودبرنجتراریختهشایعهای
بیشنیست،ازمحققانورسانههاخواستبا
ورودبحثهایخودبهرسانهمردمرانترسانند.

سیدحســن قاضی زاده هاشمی در گفت وگو با 
خبرنگار خبرگزاری فارس در نیشابور درباره اخباری 
مبنی بر ورود محصولات غذایی و بذر تراریخته به 
کشــور اظهار داشت: در بحث محصولات تراریخته 
هیچ اتفاقی نیفتاده است که بخواهیم کسی را متهم 

به خیانت کنیم.
وی تصریــح کرد: محققــان بی جهت مردم را 
نترسانند، حاشیه سازی نکنند، هیچ مسئله جدیدی 

از 10 سال پیش تاکنون اتفاق نیفتاده است.

وزیر بهداشــت، درمــان و آموزش پزشــکی 
خاطرنشان کرد: چه در بخش واردات و چه در بخش 
حوزه کشت و غیره، اتفاقی نیفتاده و نخواهد افتاد.

قاضی زاده هاشــمی افزود: کارشناســان نباید 
بحث های شــخصی خود را وارد رســانه ها کنند و 
رســانه ها نیز تحــت تاثیر قرار نگیرنــد و مردم را 

نترسانند.
وی خاطرنشان کرد: در حوزه برنج تراریخته نیز، 

موضوع شایعه است و صحت ندارد.
وزیر بهداشــت، درمان و آموزش پزشــکی از 
پرداخت 2 هزار میلیارد تومان مطالبات بیمارستان ها 
از ســازمان بیمه تا پایان ماه جــاری برای جبران 

مقداری از کسرها خبر داد.

معاونسازمانچای:

تولید برگ سبز چای 43 درصد افزایش یافت
وزیربهداشت:

وجودبرنجتراریخته
درکشورصحتندارد
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